

Referat fra STYREMØTE 4/2023 DEN 7.juni 2023

Til stede:

Marianne Pettersen, Ann Trude Mohus, Lotte Myklemyr og Leif Magne Eggestad

Referatet sendes styret m/vara, utvalgslederne og kontrollkomiteen

Sak 28 Info og godkj/gjennomgang av referat fra styremøtet 27.04.2023:

- Klubbinfo er endret i Enhetsregisteret (Brønnøysundreg.) etter foretatt valg, LME står fortsatt registrert som leder, ved valg av ny leder event. nytt medlem i styret, må dette endres, jf melding fra Enhetsregisteret/Brønnøysundsregistrene den 24.04.
- Terminslisten for tirsdagsløp er justert, oppsatt løp i Fridal den 27.6. er flyttet til 1.8
- Klubben får støtte fra ANmedia/Sparebankstiftelsen til stolpejakt i Sulis og på øyer i Bodø
- Stolpejakt med 30 lokasjoner i Sulis; Morten S har sørget for opplegg og utsetting
- Søknad, festetomt til Hammarliabua, er oversendt styret i B&OI Alliansen som må sende den til Bodø kommune (det ble stilt spørsmål om det er mulig å kjøpe tomt, jf tennishall).
- Kartavtalen med Berg kartografi er sendt (og mottatt signert tilbake)
- Ok WOD opplegg den 23.mai ved Andedammen, Nordland Kultusenter
- Idrettsfagklassene ved Bodin vgs hadde o-løp den 1.6., ca 120 deltok, forsinket WOD dag.
- Bemanning NM 2024 sprint; det er laget et navneliste med ca 150 navn, samt at vi har ei navneliste med ca 500 personer (de som besøkte minst 60 stolper) fra Stolpejakten 2022 (Vi vil hente ut ei oppdatert stolpejegerliste i oktober 2023 (etter avsluttet Stolpejakt 2023)
- Overlevering av skolegårdskart til Bodø kommune den 7.6. Både ordfører Ida Pinnerød og varaordfører Ola Smeplass stilt, og signaliserte mulig forvaltningsavtale med klubben
- Kredittkortsaken tas opp etter sommeren.
- Equinor gir klubben støtte for stolpejakt-opplegg for barn og ungdom
- Forespørsel om klubben kan bidra med orientering i Bodø Idrettsråds sommeridrettskole, tilbudet videresendt til Jesper og Jakob som hadde det i fjor. Var det ca 30 unger med hver gang. Kan være lite med to. Flere unge blir spurt om å bidra. Marianne følger opp.
- Klubben ble vinnere av WOD-buffer, knyttet til arrangert WOD og tilh. rapportering

Sak 29 Innkjøp av flere touchfree postenheter til NM 2024?

Klubben har kjøpt inn 30 enheter, men vi bør har minst 60 i klubben slik at vi er selvforsynt under NM 2024 og på lokale løp.. Har avtalt med TIL /Kenneth om at de kjøper inn fra i serie fra 101 og oppover. Hvor mange bør vi kjøpe? Noe av dette vil bli dekket av spillemidler til utstyr.

Styret vedtar at vi kjøper inn flere, i serien fra 73 til 99, samt to enheter med ekstra god rekkevidde som kan nyttes på sistepost, pluss ekstra mål/startenheter. (Konf m/matrialutvalget om kjøp).

Sak 30 IRU budsjett for o-sesongen (MFB)

Marte hadde oversendt budsjettforslag som ble drøftet i styret. Styret har følgende innspill til forslaget og tanker omkring retningslinjer for bruk av midlene: Felles enighet i styret om klubben dekker startkontingenten for alle løp som medlemmene deltar i, også typiske sommerløp. Det gis ingen dekning av reise/opphold for typiske sommerløp for eksempel MG, Sørlandsgalopp, O-ringen.

Klubben prioriterer NNM i Alta og KM på Helgeland som felles turer i år. Reise og overnatting dekkes fullt ut til KM på Helgeland i september, ingen egenandel på denne. Det oppfordres til å bestille billigste flybillett til Alta. Enkel overnatting i klasserom/hytter for NNM i Alta og KM på Helgeland. Styret foreslår at det er egenandel for dekning av reise og overnattinger forøvrig. Egenandelene må legges på et slikt nivå at de ikke hindre inkludering og deltakelse av barn og unge. Egenandel kr 1000 for øvrige IRU-prioriterte løp, unntatt 10 mila og NNM i Alta hvor egenandel blir 1500.

Løpere som melder seg på o-løp og ikke stiller til start, må dekke startkontigenen selv.

Det mangler reiseleder til KM på Helgeland (klubbansvar), samt til HL/O-landsleiren (NOOK ansvar). Reiseledere bør drøftes under kommende helgs KM i Bodø for å finne ansvarlige.

Sak 31 Saltendilten 2023 i Lønsdal? (MFB)

Det er kommet spørsmål/forslag (via IRU) om årets Saltendilt kan legges til Lønsdal, samt også tilbud fra JGBuvik om å resynfare kart i området. Bakgrunnen for dette var knyttet til mulig rekrutt/ungdomssamling på Lønsdal som ble vurdert som en god ide... Event nytt kart i Viskis-området må event følges opp av NOOK. Basert bla på tilbakemelding fra løpsleder i Saltendilten, så vil styret ikke at Saltendilten skal flyttes i år, men gjennomføres slik det er satt opp i terminlisten, dvs i Festvåg. Styret foreslår at FMK-samling for klubben legges til Skihytta i høst, den leier klubben gratis til internt bruk. Styret har under styremøte fått booket hytta til samme helg som Saltendilten. Marianne tar kontakt med IRU og informerer om dette.

Sak 32 Alle i IRU, FMK og reiseledere må registreres med politiattest i Klubb Admin

Jfr vedtak i NIF er det klubbens styre som skal beslutte hvilke roller i klubben som skal fremvise politiattest. Styret foreslår at alle i IRU, voksne med FMK, samt reiseledere må fremvise politiattest. Forslaget vedtas. Veiledning legges ut på klubbens hjemmeside, og må følges opp av aktuelle. (Marianne Pettersen registreres som klubbens ansvarlige for politiattestordningen, etter avtale gjort etter styremøtet, men det trengs en vara som må utnevnes i neste styremøte.)

Sak 33 Godkjenning av samarbeidsavtalen med TIL om Sprint 2024 (utsatt)

Forslag til avtale legges fram når vi har mottatt tilbakemelding fra Tverlandet IL o-gruppe.

Sak 34 Egenandel o-løp i 2023

Vedtak om egenandel på kr 1500 for 10mila og forslag om kr 1500 i egenandel for NNM i Alta, ellers kr 1000 for de løp IRU har sesongprioritert, jf sak 30.

Sak 35 Fordelinga av oppgaver i syret/utvide styret med ett medlem til?

Kassererrollen/NM2024 regnskap føres og følges opp av kasserer i 2023/det må utpekes en økonomiansvarlig for NM2024 i tillegg som tar seg av sponsorer/markedsføring og følger opp NM2024 inntekter og utgifter (tas opp i hovedkomitemøte den 15.6.)

Marianne kontakter valgkomiteen ved Martin og Torkel om styret alt kan utvides med et medlem i et fortsettende årsmøte tidlig på høsten/valg av ny leder

Sak 36 Aktivitesmidler fra NOF og oppfølging

- Inkluderingsmidler, kan Regula, Torkel og Morten følge opp dette?
- Kursing/Fart-med-kart for voksne; kan IRU ta ansvar for dette i august?

Sak 37 Event

- Videre vaktdugnad på Bodin? (Lme kontakter kontorleder/rektor om dette)
- Alt inntektskilder dersom vaktdugnaden faller bort?

Neste styremøte: Onsdag 13.september kl 19

(Referat fra styremøte 4 den 7.06.2023)